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Sejlklubben København 
 
Referat fra bestyrelsesmødet den 28. april 2025 
 
Til stede: Sten Emborg, Hans Borgstrøm, Morten Petersen, Dorthe Kjerulf, Asger Nielsen, Jonas 
Thing, Daniel Bred, Søren Oster (havnefoged), Tony Jørgensen; Søren Axelsen og Allan 
Johansson 
 
Velkomst og konfirmering af dagsordenen 
 

1. Orientering fra formanden  
• Søren Axelsen bød Allan J. velkommen og takke for hans forslag 

om større transparens.  
• Søsætningen, generalforsamlingen og senest standerhejsningen 

er gået godt.  
• Henrik Sengeløv, der har gode kontakter til Apacao, har tilbudt at 

være konsulent på parkeringsforholdene.   
• Sten sender oversigten over forsikringer til 

bestyrelsesmedlemmerne. 

 
3.     Opfølgning på generalforsamlingen 

Forslagene fra medlemmerne. Allan J.s forslag blev vedtaget 
enstemmigt. Allan, Tony, og havnefogeden kommer med et oplæg 
til bestyrelsen.  

Søren A oplyste, at han har gennemgået de seneste fordelinger. Der er ikke 
noget at komme efter. 
 
2.     Konstituering af bestyrelsen 
Rollefordeling aftalt og deraf opdatering af bestyrelsens driftsmatrix: Hvem har ansvaret for hvad 
og kontakt til hvilke af klubbens udvalg?  
 
I forlængelse af dette punkt: Tony og Jonas ser på muligheder for at have et bestyrelsesdrev på fx 
SKKs Office 365-licens (Onedrive).  
 
3.     Opfølgning på generalforsamlingen 
Vedr. forslaget til generalforsamlingen om ”Offentliggørelse af lister med pladsfordeling og 
medlemsoplysninger”:  
Allan og Tony laver en løsning og præsenterer for bestyrelsen.  
 
Parkering:  
Henrik Sengeløv har fået mandat af bestyrelsen til at prøve at finde gode løsninger, fx undersøge 
mulighederne i det nærliggende p-hus.   
 
4.     Status fra udvalgene 
a.     Pladsudvalget 
Søsætning/optag med mast: 
Den ”store dag” med syv både er gennemført. Det tager tid, da mange låner ”fremmede” stativer 
og det og meget begroede både kræver ekstra tid. Der er god stemning omkring optaget og der er 
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folk til at hjælpe - også mange nye folk. Der er brug for at flere frivillige bliver øvet i at køre 
traktoren. 
 
b.    Drifts/hus-udvalget: 
Bestyrelsen understreger, at klubhuset altid skal være tilgængeligt for medlemmerne og derfor ikke 
kan benyttes til større private sammenkomster. Husorden: ”Klubhuset må benyttes af medlemmer 
af Kvindelig Sejlklub, medlemmer af Sejlklubben København, gæster indbudt af en af de to klubber 
samt betalende gæstesejlere. Det er tilladt for medlemmer at medbringe et meget begrænset antal 
gæster.” 
Bestyrelsen sørger for at denne information bliver understreget for alle medlemmer i et kommende 
Gnisten.  
 
c.     Kommunikationsudvalg: 
Input til Gnisten fra bestyrelsen 
- broguide-ordningen 
- indsejlningen og tunnelarbejdet 
- Nyt om parkering 
- Information fra sportsudvalg 
- Nyt fra kassereren 
 
Klubbens hjemmeside kører godt. Stor tak til Peter Kirring! Alle udvalg er blevet bedt om at 
opdatere deres side. Jonas følger op.  
 
d.     Sejlerskolen: 
Det kører godt i sejlerskolen. Der er fulde hold + endda et hold om fredagen.  
Sejlunionen har (heldigvis) forlænget engagementet i sejlerprøver året ud, så sejlerskolen kan køre 
prøver til og med sensommeren.  
 
Kasseren får en liste med elever, så vi kan sikre, at alle bliver opkrævet det, de skal.   
 
e.     Sportsudvalg: 
Intet nyt siden sidst 
 
f.      Festudvalg: 
Intet nyt siden sidst 
 
g.     Sikkerhed: 
Vi er 90% klar til at blive godkendt som “Sikker Havn”. Herefter resterer at få monteret de 3 
leverede redningsstiger fra TrygFonden.   
 
Havnefoged undersøger muligheden for at sætte en fender på redningsstigen ved bro 7.  
 
h.     Kapsejladsudvalg:. 
Intet nyt siden sidst.  
  
5.     Fra havnefogeden 
Bro 1-pæle er lavet færdig. Hans sender det oprindelige tilbud på opgaven til Søren HF, så vi kan 
tjekke faktura. 
 
Vinterhavn giver klubben en god indtægt og det skal vi markedsføre mere. Måske kunne man lave 
en slags ansøgning om vinterplads på en lukket side på hjemmesiden, så vinterliggere får faktura 
med det samme. Asger og Søren HF kigger på en mulig løsning.  
Søren HF holder grundigt øje med el-forbrug hos vinterliggere.  
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Bestyrelsen giver ok til indkøb af havnefoged-jolle til 19.000kr. Søren HF følger op omkring 
forsikring af jollen.  
 
6.     Gennemgang af aktionslisten: 
Listen blev opdateret. 
 
7.     Indkomne forslag til dagsordenen 
a.   Parkering og mails fra APCOA – Henrik Sengeløv arbejder videre med mulige løsninger på 
bestyrelsen vegne. Hold øje med hjemmesiden og facebook for nyt herom: 
https://sejlklubbenkbh.dk/parkering-3/  
 
8.     Økonomi: 
Smalhals: Klubben har en stram økonomi og det det stramme budget for 2025 skal fastholdes. Det 
er nødvendigt nu at have fokus at konsolidere klubbens økonomi. Det hænger faktisk kun lige 
sammen, som det er nu.  
 
9.     Eventuelt: 
Intet under evt. 
 
10.  Næste møder og forplejning 
21/5 17.30 – Søren HF og Søren står for forplejning.  
 

 

 

Aktionsliste opdateret 20/03/2025 Ansvarlig Ikke startet Igangværende Fuldført 
Sikker havn – renovering af vores 
redningsudstyr, mangler blot montering 
af de nye redningsstiger  

Sten  X  

Opdatere takstblad for gæstesejler Havnefoged 
+ Asger 

 x  

“PIXI”-instrukser med CC 
arbejde forsætter med Søren 

Tony + HF  X  

Nordhavnssøspejdere snak 
Vender tilbage med konkrete forslag  

Jonas  X (pause)  

Stativregister Dorthes medhjælpere 
aktiveres. Ny frivillig kaldet Oliver har 
meldt sig. 

Tony + 
Oliver  
 

  
X 

 

Plan for censorer til vores kommende 
elever 

Morten  x  

Tursejlerne arrangement i klubhuset    Sten  X  
Frivilligaften  X   
Introaften til nye medlemmer  X   
     
     

https://sejlklubbenkbh.dk/parkering-3/

